
Rada Gminy Piaski 

Wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy 

Protokół nr 40/2022 

XL Posiedzenie w dniu 7 grudnia 2022  

Obrady rozpoczęto 7 grudnia 2022 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 11.26:00 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Grażyna Andrzejewska  

2. Bernard Dorsz  

3. Justyna Grobelna  

4. Jacek Jańczak  

5. Marek Majsnerowski  

6. Dariusz Naskręt  

7. Rafał Nowak  

8. Marcin Porzucek  

9. Hanna Powicka  

10. Karolina Przybylska  

11. Dagmara Rucińska  

12. Justyna Sarbinowska  

13. Beata Tyrakowska  

14. Łukasz Waleński  

15. Maria Wesołek  

 

Radny Łukasz Waleński – nieobecny  

 

Wójt Gminy – Wiesław Glapka  

Sekretarz Gminy – Andrzej Konieczny 

Skarbnik Gminy – Elżbieta Karolczak 

Kierownik Referatu Budżetowo – Finansowego – Bogumiła Sosnowska  

 

Tematy posiedzenia: 

1.Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 308/2022 w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie gminy na 2022r. 

2. Zaopiniowanie projektu w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022 - 2027.(wpis 

omyłkowy) 

3. Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 319/2022 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaski na 

lata 2023-2028 

4. Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 310/2022 w sprawie uchwały budżetowej na 2023 rok 

5. Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 311/2022 w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy na rok 2023 

6. Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 312/2022 w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej 

7. Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 313/2022 w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji na 2023 rok. 

8. Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 314/2022 w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Edukacji, Kultury i 

Pomocy Społecznej na 2023 rok. 

9. Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 315/2022 w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Budżetu i Rozwoju 

na 2023 rok. 

10. Zaopiniowanie projektu Uchwały nr 316/2022 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Gostyńskiego na rok 2023 

11. zaopiniowanie projektu Uchwały nr 317/2022 w sprawie zmiany uchwały nr XXI/160/2020 Rady Gminy 

Piaski z dnia 26 listopada 2020 r. w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Piaski 

12. Zaopiniowanie projektu Uchwały nr 318/2022 w sprawie zmiany uchwały nr XXXII/271/2022 Rady Gminy 

Piaski z dnia 17 maja 2022 r. w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości, którzy pozbywają się z terenu nieruchomości nieczystości ciekłych oraz właścicieli 

nieruchomości, którzy nie są zobowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na 

rzecz Gminy Piaski. 

13. Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 319/2022 w sprawie dopłat do taryfowej grupy odbiorców usług w 

zakresie zbiorowego odprowadzania ścieków 

14. Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 320/2022 w sprawie odwołania Skarbnika Gminy. 

15. Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 321/2022 w sprawie powołania Skarbnika Gminy 

16. Sprawy bieżące. 



Ad. 1. Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 308/2022 w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie gminy 

na 2022r. 

Skarbnik Gminy poinformowała, że budżet cały czas się zmienia. Uchwała przygotowana będzie na sesję Rady 

Gminy.   

Uwag nie było.  

 

Ad. 2. Zaopiniowanie projektu w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022 - 2027. 

Projekt uchwały omyłkowo wpisano w program. Przewodniczący Rady poinformował, że tego projektu uchwały 

nie będzie na sesji, program sesji zostanie zmieniony.  

 

Ad.3. Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 309/2022 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Piaski na lata 2023-2028 

Projekt budżetu szczegółowo omówiła Skarbnik Gminy Elżbieta Karolczak. 

W pierwszej kolejności poinformowała, że opinia RIO w sprawie wyrażenia opinii o projekcie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Piaski na lata 2023-2028 jest pozytywna.  

Uchwała Nr SO-11/0957/17/2022 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 22 

listopada 2022 roku w sprawie wyrażenia opinii o projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaski na 

lata 2023-2028 jest pozytywna.  

 

Ad.4. Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 310/2022 w sprawie uchwały budżetowej na 2023 rok 

Projekt budżetu na rok 2023 wraz z autopoprawkami szczegółowo omówił Kierownik Referatu Budżetowo – 

Finansowego Bogumiła Sosnowska. 

W pierwszej kolejności poinformowała, że opinia RIO co do projektu budżetu oraz możliwość finansowania 

deficytu budżetu roku 2023 są pozytywne.  

Uchwała Nr SO-11/0952/17/2022 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 22 

listopada 2022 roku w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały budżetowej Gminy Piaski na 2023 rok 

stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała Nr SO-11/0951/528/2022 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 

22 listopada 2022 roku w sprawie wyrażenia opinii o możliwości sfinansowania przez Gminę Piaski deficytu 

budżetu roku 2023 stanowi załącznik do protokołu.  

 

W trakcie omawianie projektu budżetu radni zadawali pytania dotyczące : termomodernizacji budynku 

oświatowego na terenie Gminy Piaski, remontu dachu budynku szkoły, remontu drogi ul. Św. Filipa Nerii.  

Wójt poinformował, że środki finansowe z polskiego ładu, które zostaną z danej inwestycji będzie można 

przesuwać na inne zadania.  

Radny Rafał Nowak poprosił o zweryfikowanie środków funduszu sołeckiego w miejscowości Bodzewko. 

Kierownik Referatu budżetowo – finansowego odpowiedziała, że w załączniku znalazł się błąd pisarski, środki 

miały być na zakup elementów na plac zabaw w miejscowości Bodzewo.  

Informacja o projekcie budżetu  na 2023r. stanowi załącznik do protokołu.  

Więcej uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

wszystkich obecnych Radnych (komisje Rady). 

 

Ad. 5. Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 311/2022 w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy na 

rok 2023 

Ad. 6. Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 312/2022 w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej 

Ad. 7. Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 313/2022 w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji na 2023 rok. 

Ad. 8. Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 314/2022 w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Edukacji, 

Kultury i Pomocy Społecznej na 2023 rok. 

Ad.9. Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 315/2022 w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Budżetu i 

Rozwoju na 2023 rok. 

Przewodnicząca posiedzenia poinformowała, że projektów uchwał dotyczących planów pracy nie będą 

omawiane. Każdy z komisji, w której jest, sprawdzi i wniesie swoje uwagi, tak samo jeżeli chodzi o plan pracy 

Rady.  

Uwag nie było.  

 

Ad. 10. Zaopiniowanie projektu Uchwały nr 316/2022 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Powiatu Gostyńskiego na rok 2023 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy.  

Radna Hanna Powicka poprosiła o uzasadnienie do uchwały.  



Więcej uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

wszystkich obecnych Radnych (komisje Rady). 

 

 

Ad. 11. zaopiniowanie projektu Uchwały nr 317/2022 w sprawie zmiany uchwały nr XXI/160/2020 Rady 

Gminy Piaski z dnia 26 listopada 2020 r. w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i 

porządku na terenie Gminy Piaski 

Projekt uchwały omówił Wójt Gminy.  

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych (komisje Rady). 

 

Ad.12. Zaopiniowanie projektu Uchwały nr 318/2022 w sprawie zmiany uchwały nr XXXII/271/2022 Rady 

Gminy Piaski z dnia 17 maja 2022 r. w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez 

właścicieli nieruchomości, którzy pozbywają się z terenu nieruchomości nieczystości ciekłych oraz 

właścicieli nieruchomości, którzy nie są zobowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi na rzecz Gminy Piaski. 

Projekt uchwały omówił Wójt Gminy.  

Omówiono sprawy dotyczące przeprowadzania kontroli. W pierwszej kolejności kontrole przeprowadzane będą 

w miejscowości Strzelce Wielkie. 

Radna Karolina Przybylska poinformowała, że po wykonanej kontroli problemu nie było, od jakiegoś czasu 

znów czuć.  

Wójt odpowiedział, że są okresy kiery rolnikom nie wolno wywozić nieczystości na pola, część rolników 

zwiększyła produkcje a nie zwiększyła ilości szamb.  

Omówiono sprawy dotyczące budowy kanalizacji sanitarnej na terenie Gminy Piaski.  

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych (komisje Rady). 

 

Ad. 13. Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 319/2022 w sprawie dopłat do taryfowej grupy odbiorców 

usług w zakresie zbiorowego odprowadzania ścieków 

Projekt uchwały omówił Wójt Gminy.  

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych (komisje Rady). 

 

Ad. 14. Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 320/2022 w sprawie odwołania Skarbnika Gminy. 

Ad. 15. Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 321/2022 w sprawie powołania Skarbnika Gminy 

Projekty uchwał przedstawił Wójt.  

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych (komisje Rady). 

 

Ad. 16. Sprawy bieżące. 

Inwestycja na terenie gminy Piaski.  

Informacja o prowadzonych inwestycjach stanowi załącznik do protokołu.  

Zwrócono uwagę na rosnące w pobliżu drogi w kierunku miejscowości Drzęczewo drzew, które nie zostały 

usunięte. Drzewa wzdłuż szkoły i przy wyjeździe ul. Kopernika są bardzo blisko krawędzi jezdni. Radni zwrócili 

uwagę, że dla bezpieczeństwa powinno być usunięte.  

Inspektor ds. zamówień publicznych Witold Furmaniak poinformował, że odbędzie spotkanie z projektantem i 

zgłosi uwagi Radnych. Dodał, że na usunięcie drzew musi być zgoda RDOŚ. Myśli, że drzewa,  które będą 

kolidować z drogą zostaną usunięte.   

Radni szczegółowo omówili wycinkę drzew. 

Radna Hanna Powicka zapytała czy zostaną zabezpieczone skarpy przy posesjach w miejscach gdzie rosną tuje 

Radny Dariusz Naskręt powiedział, że było by wskazane zabezpieczyć je barierą. 

Inspektor ds. ZP poinformował, że bariera jest zaprojektowana aż do ul. Bojanowskiego  

Radny Dariusz Naskręt zapytał czy po pobudowaniu kanalizacji deszczowej z Drzęczewa nie będzie problemu z 

odbiorem wody.  

Inspektor ds. ZP powiedział, że kanalizacja deszczowa jest do łuku, potem woda spływać będzie rowem albo 

kanalikami. Na dole są rowy wiec powinny chłonąc wodę. Mówił, że woda wpada w rów przy lesie (ul. 

Dębowa), są również założone separatory do lasu spływa czysta woda. 

Radny Marcin Porzucek zapytał czy na ul. Drzęczewskiej  będzie parking i chodnik.  

Witold Furmaniak odpowiedział, że tak, będzie parking, chodnik i przejście dla pieszych   



Radny Dariusz Naskręt zabrał głos w sprawie zalewania parkingu na ul. Kopernika. Zapytał czy kanalizacja na 

ul Kopernika jest drożna, czy woda nią spływa, czy przyczyną zalewania może być że jest niedrożna  

Wójt odpowiedział, że po ostatnich niedrożnościach była czyszczona. Dodał, że przy remontach ul. Nerii gdy 

powstanie zbiornik to będzie podłączone. Wójt poinformował, że mieszkańcy składają bardzo dużo wniosków o 

drogi. Następnie wywiązała się dyskusja na temat budowy i remontów dróg. 

Radna Maria Wesołe zwróciła uwagę na zalewanie wsi Szelejewo.   

Radna Hanna Powicka zabrał głos w sprawie ul. Chrobrego. Mówiła, że jest to najstarsza ulica w Piaskach,  

która jest nie zrobiona,  żeby zrobić w przyszłym roku. 

Radny Dariusz Naskręt zapytał czy w warunkach zabudowy można  wpisać, że przy nowo wybudowanych 

domach, osiedlach, ulic  mieszkańcy mogą się spodziewać budowy dróg co najmniej  za 5 lat.  

Wójt odpowiedział, że takiego zapisu nie może być.  

Inspektor ds. ZP Witold Furmaniak powiedział, że prace przy remoncie drogi ul. Drzęczewskiej  cały czas są 

wykonywane na tyle ile pozwalają warunki (pogłębiony rów, kanalizacja deszczowa i sanitarna, oświetlenie - 

fundamenty i kable).  Projektant w związku z koncepcja radnych  zrobił zmianę projektu,  łuki zostały 

zwiększone (poszerzone). 

Radny Marcin Porzucek zwrócił uwagę na rozebrany chodnik w miejscowości Drzęczewo. Zapytał, czy jest 

możliwość przesunięcia robót by zrobić mieszkańcom chodniki. 

Witold Furmaniak poinformował, że Enea prawdopodobnie wysłała umowę dotyczącą przebudowy słupów, do 

Urzędu jeszcze nie dotarła, dodał, że będzie dzwonił w tej sprawie.  

Następnie omówiono sprawy dotyczące preferencyjnego zakupu paliwa stałego (węgla) dla gospodarstw 

domowych gminie, rządowy program odbudowy zabytków. Wójt omówił sprawy ZUK w sprawie zmian ceny 

wody, klastra energetycznego.  

Informacje stanowią załącznik do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Piaski poinformował Radnych o skardze na Radę Gminy Piaski do Wojewody 

Wielkopolskiego.  

 

 

 

 

Przewodnicząca posiedzenia  

 

Maria Wesołek 

 

 

 

  
 

Przygotował(a): Joanna Polaszyk 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


